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Schuldhulpverlening  -  Evolutie

Het belang van de schuldenproblematiek in relatie tot armoede en sociale uitsluiting werd 
reeds vaak aangekaart en aangetoond. Een ambitieuze strijd tegen overmatige 
schuldenlast moet dan ook integraal deel uitmaken van de strijd tegen 
armoedebestrijding. Vlaanderen is bevoegd voor de erkende instellingen voor 
schuldbemiddeling (OCMW’s en CAW’s). 

Een zo kort mogelijke wachttijd draagt bij aan de effectiviteit van schuldbemiddeling - 
zowel voor de schuldenaars als voor de schuldeisers. Het is dan ook belangrijk dat 
overheden voorkomen dat wachttijden te lang worden. 

1. In hoeveel dossiers werden de erkende instellingen als schuldbemiddelaar 
aangewezen? Graag een evolutie van het aantal dossiers sinds 2014 tot en met 2016 
op jaarbasis. Is er daarbij een opdeling mogelijk voor de centrumsteden en een 
onderscheid tussen OCMW’s en CAW’s? 

2. Welke evolutie ziet de minister in deze cijfers en op welke manier wenst de minister 
hierop in te grijpen?

3. Kunnen deze cijfers verder opgesplitst worden voor afzonderlijk collectieve 
schuldenregeling, schuldbegeleiding en schuldbeheer? Ontwaart de minister een 
tendens bij OCMW’s en CAW’s inzake de intensiteit van de schuldhulpverlening? 
Waaraan is deze tendens te wijten volgens de minister?

4. Is er een verandering opgetreden in diezelfde periode wat betreft de aard of het 
voorwerp van de schulden? Heeft de minister plannen om vanuit de coördinerende 
armoede-bevoegdheid afspraken te maken over specifieke schulden?

5. Zal de minister specifieke maatregelen treffen die het aantal schuldbemiddelaars laat 
toenemen? 



LIESBETH HOMANS
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ANTWOORD 
op vraag nr. 350 van 2 februari 2017
van JORIS VANDENBROUCKE

Het antwoord op deze vraag behoort tot de bevoegdheid van Jo Vandeurzen, Vlaams 
minister van Welzijn, Volksgezondheid en Gezin.


